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Nämndinitiativ från Centerpartiet gällande förskolornas användning av sociala 
medier  
FSKF-2022-10100 

Sammanfattning 
Centerpartiet har inkommit med ett nämndinitiativ som pekar på att det finns svagheter och 
otydligheter i hur sociala medier används av förskolorna och lyfter bland annat fram brister i 
tydligt syfte, risker kring säkerhet, GDPR och sekretess. Som åtgärd föreslås att stänga ner 
”forum såsom bloggar på sociala medier”.  
 
Förvaltningen ställer sig bakom intentionen i initiativet och lyfter i underlaget fram att det finns 
ett pågående arbete kopplat till det som föreslås i initiativet. Förvaltningens förslag är dock att 
nämnden avslår nämndinitiativet då det bedöms att en total nedstängning av dessa kanaler skulle 
ha en negativ effekt på verksamheten innan ett fungerande alternativ finns på plats. 
 

Förslag till beslut 
1. Förskolenämnden avslår nämndinitiativet.   

 

Beslutsunderlag 
 Nämndinitiativ från Centerpartiet gällande förskolornas användning av sociala medier 
 §92 FSKN Nämndinitiativ från Centerpartiet gällande förskolornas användning av sociala 

medier 
 G-Tjänsteskrivelse Förskolenämnden 221024 Nämndinitiativ från Centerpartiet gällande 

förskolornas användning av sociala medier 
 Förskolornas användning av sociala medier 
 
Beslutsplanering 
Förskolenämnden 2022-05-24 
Ordförandeberedning FSKN 2022-10-14 
Förskolenämnden 2022-10-24 
 
Ärendet 
Centerpartiet har inkommit med ett nämndinitiativ som pekar på att det finns svagheter och 
otydligheter i hur sociala medier används av förskolorna och lyfter bland annat fram brister i 
tydligt syfte, risker kring säkerhet, GDPR och sekretess. Som åtgärd föreslås att stänga ner 
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”forum såsom bloggar på sociala medier”.  
 
Förvaltningen har berett ärendet och tagit fram ett underlag där det framgår att en gradvis 
övergång till användande av färre kanaler som används på rätt sätt och med rätt sorts innehåll är 
påbörjad. Detta arbete kommer därmed troligen att leda i samma riktning som nämndinitiativet. 
Att helt stänga ner dessa kanaler dagsläget bedöms dock i dagsläget ha en negativ effekt på 
verksamheten. Förvaltningen föreslår därför att nämnden avslår nämndinitiativet med 
hänvisning till det fortsatta arbetet rörande en gemensam kommunikationsplattform. 
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